
2026 蒙特婁理工大學【冬季】實習計畫申請書
2026 Polytechnique Montréal Winter Research Internship Program

Application Form

申請人姓名 中文：
Chinese Name

英文(同護照)：
English name (identical to that on your passport)

性別 Gender：
□男 M      □女 F 學號 Student ID No.：

就讀系所與年級 Dept./Graduate Institute __ Year of Study：　　               
□大學部 Undergraduate __ 年級 year     □碩 MS __ 年級 year     □博 PhD __ 年級 year
歷年平均 GPA cumulative GPA：

聯絡電話 Phone number：
E-mail：
導師或指導教授姓名 Name of advisor：

擬研習期間(擇一即可)： 
Recommended program period (choose one period of internship among the five following 
options):
□ 2026-01-12 to 2026-05-11
□ 2026-01-26 to 2026-05-25
□ 2026-02-09 to 2026-06-08
□ 2026-02-23 to 2026-06-22

擬研究之專業科目或領域：

Planned research field for this program：

◎ 檢附繳交審查資料文件 Application documents(請勾選 Please tick the checkbox)
(除 1外其他以英文或法文撰寫 Except for Item 1, fill in other Items with English or 
French)：

□ 1. Application Form 本實習計畫申請書(以中文或英文填寫 Fill in with Chinese or English)
□ 2. Academic transcript (clearly stating your cumulative GPA or cumulative average;);
□ 3. Certification of Enrollment 英文在學證明

□ 4. Letter of motivation including the following information (if you have selected 2 research 
projects, provide a letter of motivation for each project):

• name of professor;
• title of the project;
• your interest in working in the selected project;
• your skills in respect to the project.

□ 5. Copy of your passport;
□ 6. Curriculum vitae (CV) / Resume;
□ 7. Internship report (If possible, a copy of an internship report made in the past.)

其他注意事項：

1. 實習心得報告 Internship Program report：
實習結束後學生須繳交一份心得報告(A4 兩頁以上，檢附數張照片)予工學院。

Submit your Internship Program report (minimum two pages of an A4-size paper) to NTU-
CoE.

2. 本實習計畫必須經由工學院甄選推薦，並由本院推薦給主辦學校。



Applicants of this Internship Program have to apply to NTU-CoE first,if passing NTU-CoE’s 
reviewing process and receive NTU-CoE’s nomination qualification, NTU-CoE will nominate 
students to École Polytechnique Montréal (the host university).

3. 獲本院推薦之學生，會需至線上系統填寫 Online Application Form.（院辦會以 Email 方
式通知）

After receiving NTU-CoE’s nomination qualification, students need to fill in the Form in an 
online system. (the NTU-CoE will inform the online system through Email.)

4. 此錄取結果僅代表獲本院推薦，主辦單位蒙特婁理工大學(École Polytechnique 
Montréal)仍保有最終審查錄取權力。

If applicants passing NTU-CoE’s reviewing process, it only represents that applicants receive 
NTU-CoE’s nomination qualification, École Polytechnique Montréal (the host university) 
reserves the right of final review and admission.

5. 同學請自己確認文件都有備妥後再交件，有缺件院辦不另行通知。

The NTU-CoE will not notify the missing documents; you will be unqualified until you submit 
the completed documents. Please ensure you have all documents before applying and 
sending them out.

◎申請截止日期：2025 年 7 月 8 日下午 5 時前繳交至工學院辦公室沈小姐。

◎Application Deadline: PM5:00 on July 8 2024 to Ms. Yu-Han Shen @ Room 247, College of 
Engineering Building

申請人簽名

Applicant’s Signature
指導教授簽名

Advisor’s Signature
系所主管簽名

Head of Dept./Graduate
Institute’s Signature

※未經申請人/指導教授及系所主管簽章之申請案不予受理。


